
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Ministeren for udviklingssamarbejde

Dato: 6. november 2018

Udvalget udbeder sig ministrenes besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 74

I forlængelse af EFK alm. del – svar på spm. 374 (2017-18) anmodes ministrene om at

forklare, om det efter dansk opfattelse er OK ikke at rapportere på projekt for projekt-ba-

sis. I bekræftende fald, hvorfor?

Spørgsmålet ønskes besvaret senest 2 dage før besvarelsen af EFK alm. del – sam-

rådsspm. F.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen

formand
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